

Mødereferat

Mødet	
Dato og tidspunkt: d. 15-02-2017 kl. 19.00	Agenda: <ul style="list-style-type: none"><input type="checkbox"/> Information omkring møde d. 14-3 med nabo grundejerforeninger vedr. møde med kommune og Sankt Hans<input type="checkbox"/> Status økonomi (kontingent indbetaling)<input type="checkbox"/> Fastelavns fest<input type="checkbox"/> Evt,<input type="checkbox"/> Næste møde/ sted?
Formål: Bestyrelsesmøde grundejerforeningen Lassensminde	
Deltagere: Thomas Høimark Jette Thor Nielsen Sanne Brendstrup Pedersen Henrik Jørgensen	
Afbud: Heinz Dueholm Jakob Markvart Dennis Pedersen Louise Anderson	
Referent: Susanne Brendstrup Pedersen	
<i>Referat er godkendt af alle deltagere pr. mail.</i>	
Velkomst /Godkendelse af dagordenen: Velkomst af Thomas – dagsorden godkendt.	
Information omkring møde d. 14-3 (kommune/Sankt Hans): Thomas og Sanne informerede omkring indhold af mødet. Thomas tager kontakt til bestyrelse og suppleanter, for at få at vide hvem som kan være behjælpelig med hvad i forbindelse med afholdelse af Sankt Hans.	

Mødereferat

Økonomi:	<p>Jette oplyste at samtlige medlemmer nu har betalt kontingent for sidste år. Der skal informeres omkring mulighed for betaling for 2017 i forbindelse med udsendelse af invitation til generalforsamling. Der har været kutyme at betalingen skulle være inden d. 1. Juli. I foreningens vedtægter står at betalingsfrist er d. 1-6. Der skal laves en ændring til vedtægterne omkring dette til generalforsamlingen, så medlemmerne ikke skal ændre bankbetaling mv. Jette udfærdiger en regnskab, som afleveres til Thomas, som sørger for at det kommer til bilagskontrollanter.</p>
Fastelavnsfest:	<p>Antal deltagere på tilmeldt 19 voksne og 17 børn Sanne laver indgangsbilletter og fordeler rundt i deltageres postkasse. Thomas sørger for indkøb til arrangementet.</p>
Eventuelt:	<p>Forsikring: Vi skal have et oplæg klar til generel forsamling vedr. forsikring. Vi skal på ingen måde overforsikres, men der skal være en forsikring for bestyrelsesarbejdet. Henrik tager kontakt til Top Danmark og får et konkret oplæg med næste møde. Hundespannd: Henrik har henvendt sig til kommunen for løsning om dette, men afventer svar. Generel forsamling: Dato d. 30 eller 31 maj – alt efter hvornår vi kan låne lokale. Thomas taler med Dennis om dette. Opgave til alle medlemmer og suppleanter til næste møde – Vedtægter skal læses grundigt igennem, og der skal vurderes om der er flere ændringer til vedtægterne end betalingsdato. Medlemmer og suppleanter, som er på valg i år, skal ligeledes til næste møde overveje om de ønsker genvalg Infobrev til ejendomsrådgivere: Heinz har ikke afleveret noget til dette møde, og det blev besluttet at Sanne forsøger at lave et forslag, så vi har noget klar til næste møde. Henrik sender nogle link til Sanne omkring dette.</p>
Næste møde/ sted?	<p>8-3-2017 kl. 19.30 hos Thomas.</p>

Mødereferat

Mailadresser på

Medlemmer:

Thomas Høimark – Domma@mail.dk
Susanne Brendstrup Pedersen – sanne.b.pedersen@dk.dsv.com
Jette Thor Nielsen – jettethornnielsen@gmail.com
Jakob Markvart – markvart.lys@gmail.com
Heinz Willemoes Gredal Dueholm – heinz.dueholm@icloud.com
Henrik Jørgensen – henrik.j@privat.dk
Dennis Pedersen – Dotp@live.dk
Louise Anderson – louiseanderson79@hotmail.com

Projektplan	Resultat	Hvornår	Opfølgning
Borde og bænke på engen	Skabe et miljø med borde og bænke	Deadline 1/5	Ansvarlig for indkøb Thomas
"Lær hinanden af kende dag"		Forår 2017	Jan/feb. 2017
Træer på engen	Skabe godt miljø	Forår 2017	Ansvarlig for indkøb Jakob
Deklaration			

Mødereferat

Vedtægter til næste generalforsamling			
Forsikringer			